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نگاه

بودجه ورزش همیشه کم بوده است!

نصرالله سجادی
معاون سابق وزارت ورزش

بحث های زیــادی درباره بودجه ورزش کشــور 
در لایحه 97 مطرح شــده و نقطه نظــرات در این 
رابطه متفاوت اســت. بدون تردید دولت براساس 
برخی سیاست ها و بررسی ها تصمیم خود را درباره 
بودجه ورزش گرفته اســت. البته بنــده از بودجه 
ورزش در لایحه  ســال 97 اطلاعاتی ندارم اما نکته 
مهم اینجاست که فعلا همه چیز در حد ارایه لایحه 
اســت و بودجه ورزش و سایر دستگاه ها به تصویب 
مجلس شورای اسلامی نرسیده و نباید آن را قطعی 
دانست. در تمامی سال های گذشته بودجه ورزش، 
همیشه اندک بوده و حتی اگر این بودجه، صد درصد 
نیز افزایش یابد، باز هم بــه رقم مطلوب و مورد نیاز 
این وزارتخانه، نزدیک نخواهد شد. با توجه به وجود 
فدراسیون ها و رشته های ورزشی مختلف و ورزش 
همگانی و اهمیت ورزش در ســطح کشور بدیهی 
است که برای هر آنچه در اختیار ورزش قرار گیرد، 
باید برنامه ریزی صورت بگیرد تا بودجه صرف مسائل 
جاری و عمرانی شود. در شــرایط کنونی احتمال 
این که در مجلس شورای اسلامی بودجه ورزش کم 
یا زیاد شود، وجود دارد اما آنچه مسلم است، ورزش 
کشور خیلی بیشــتر از این حرف ها نیاز به بودجه 
دارد. البته مدیریت هزینه اهمیت زیادی در ورزش 
کشــور دارد. برای این که بودجه ورزش به درستی 
هزینه شود، باید از فعالیت های غیرضروری اجتناب 
کرد. در سال های گذشــته بیشتر بودجه کشور به 
فدراسیون ها و هیأت های ورزشی داده می شد و به 
همین خاطر اگر نظارت درســتی بر نحوه پرداخت 
بودجه فدراسیون ها شود، می توان خروجی خوبی 
هم گرفت. در دوره قبلی که مسئولیت اجرایی وزارت 
ورزش با ما بود، با فدراسیون های ورزشی تفاهمنامه 
امضا می کردیم و با توافق روسای فدراسیون ها میزان 
بودجه آنها مشخص می شد. البته در آن زمان نظارت 
زیادی روی نحوه هزینه بودجه فدراسیون ها می شد. 
به نظر من این نظــارت لازم و ضروری اســت و به 
معنای نبود اعتماد هم نیست. برای تغییر در وضع 
ورزش باید نگاه به این مقوله تغییر یابد و این تغییر 
نگاه را باید از سوی دولت شاهد باشیم. درنظرگرفتن 
بودجه برای تغییر و تحولات مثبت در ورزش ایران 
می  تواند اولین قدم در اجرایی شدن این تغییر باشد 
که البته لازم و ضروری هم هست. آنچه که در جامعه 
مشهود است، علاقه به ورزش است، حتی دوستان ما 
در مجلس و سایر دستگاه ها نیز، از ورزش کشور توقع 
زیادی دارند، اما توجه لازم و متناسب با توقع خود را 

صرف ورزش نکرده و نمی کنند.

ورزش جهان

ترفند بانک  مصری برای حمایت از تیم ملی 
این کشور| بانک مصری با شعار »تیم ملی فوتبال 
مصر را تشــویق کنید«، اعلام کرد برنامه ای جدید 
برای ارایه تسهیلات به هواداران برای سفر به روسیه 
برای حمایت از تیم ملی فوتبال مصر در جام جهانی 
2018 دارد. »بانــک مصر« نخســتین بانکی بود 
که در این زمینه پیشقدم شــد و ارایه تسهیلات به 
هواداران فوتبال را به تسهیلات گذشته خود یعنی 
توریســم داخلی و خارجی، حج و عمره اضافه کرد. 
به این ترتیب هــواداران فوتبال می توانند با گرفتن 
این تسهیلات از تیم ملی مصر در روسیه حمایت و 
وام گرفته شده را به صورت اقساطی در طول 6 سال 

بازپرداخت کنند.
ملی پوش آرژانتین می خواست همسرش را 
بکشد| آندریا دا سیلوا مارکس گونسالس، همسر 
لوچو گونسالس،  هافبک ســابق تیم ملی آرژانتین 
با مراجعه به پلیس ادعا کرد کــه این بازیکن قصد 
کشتنش را داشت. در گزارش نشریه پرتغالی رکورد 
از قول آندریا دا سیلوا نوشته شده است: »همسرم، 
لوچو گونسالس، تلاش کرد تا من را بکشد. ما دعوا 
کردیم و او تلاش کرد تا من را بکشــد. پس از آن او 
همه چیزهای باارزش و جواهرات را برداشت و از خانه 
رفت. همه پول ها را هم از حساب های مان برداشت و 
کارت من را مسدود کرد. او پول های من را هم دزدید. 
او تلاش کرد تا من را خفه کند و مچ دستم را ببرد. او 

دایما داد می زد می کشمت، می کشمت.«
اصلاح آیین نامه ژیمناستیک آمریکا برای 
جلوگیری از آزار جنسی| فدراسیون ژیمناستیک 
آمریکا خواســتار ایجــاد اصلاحــات در آیین نامه  
ژیمناستیک شد تا از آزارهای جنسی در این ورزش 
جلوگیری شود. این درخواست درحالی انجام شد که 
اخیرا یک پزشک و یک مربی سابق ژیمناستیک در 

آمریکا متهم به آزار جنسی ژیمناست ها شدند.
چینی ها به دنبال جذب کاپیتان بارسلونا| 
آندرس اینیستا، کاپیتان 32ساله بارسا مورد توجه 
چند باشگاه چینی قرار گرفته و طبق اعلام نشریات 
اسپانیا این احتمال وجود دارد که کاپیتان بارسا در 
زمستان این تیم را ترک کند. البته اینیستا در تیم 
والورده از اهمیت بالایی برخوردار است و همچنان 
به عنوان بازیکن فیکس توپ می زند. او در 11 بازی 
از 12 بازی لالیگا فیکس بوده و همچنین در 4 بازی 
از 6 دیدار چمپیونزلیگ از ابتدا در ترکیب قرار گرفت. 
به این ترتیب بعید به نظر می رسد باشگاه با جدایی 

اینیستا موافقت کند.
غرامت یک و نیم میلیون دلاری النصر به 
کاناوارو| منابع عربســتانی فــاش کردند کمیته 
انضباطی فیفا با تعییــن ضرب الاجل 90روزه برای 
باشگاه النصر به آنها فرصت داده تا غرامت سنگین 
بابت قرارداد با فابیو کانــاوارو را پرداخت کنند، در 
غیر این صورت با تبعات ســنگینی روبه رو خواهند 
شد. باشگاه النصر باید 15 میلیون دلار پرداختی به 

کاناوارو داشته باشد.

کیوسک

یووه و تنفر از بولونیا

روزنامه ایتالیایی »توتو اسپورت« با اشاره به بازی 
یووه مقابل بولونیا تیتر زد: »یوونتوس و بولونیایی که 
از آنها متنفر است.« درتوضیح این تیتر آمده است: 
»بولونیا شهری که در کنار فلورانس و ناپل، بیشترین 

دشمنی را با یوونتوس دارد«.

حذف اسپانیا؟ هیچ کس نمی تواند!

روزنامه »مارکا« به موضوع حذف تیم ملی اسپانیا از 
جام جهانی پرداخت و نوشت: »آیا فیفا می خواهد ما را 
از جام جهانی حذف کند؟«. این روزنامه مصاحبه ای 
با لاریا رئیس فدراسیون اسپانیا نیز انجام داده که او 
گفته است: »هیچ کس مانع حضور اسپانیا در روسیه 

نخواهد شد«.

شایعه روز

 تاج، رفیقش را
به هیأت رئیسه می برد؟

یــک  انتخــاب 
صندلــی باقیمانــده 
هیأت رئیســه  در 
فدراســیون فوتبــال 
آذرماه  درحالــی 29 
در مجمــع عمومــی 
این فدراسیون برگزار 

خواهد شد که محمود اســلامیان و شهاب الدین 
عزیزی خادم دو کاندیدای احراز این سمت هستند. 
در این خصوص گفته می شود مهدی تاج با توجه 
به ارتباط نزدیکش با اسلامیان قصد دارد پشت او 
دربیاید و با حمایت از این فرد او را به هیأت رئیسه 
ببرد. امیر عابدینــی، عضو مجمع در این خصوص 
عنوان کرد: »تاج نباید اسلامیان را معرفی می کرد. 
با این حساب و با احتساب علی کفاشیان، چهارنفر 
از مسئولان اصلی فدراســیون فوتبال از اصفهان 
خواهند بود. این موضوع یک مقدار خوب نیست.« 
جالب این که عزیزی خادم دیگر کاندیدای این پست 
اهمیتی به موضوع رفاقت تاج و اسلامیان نمی دهد. 
وی گفت: »اعتقاد دارم انتخابــات در یک فضای 
سالم و پاک برگزار خواهد شــد و قطعا انتخاباتی 
کاملا دموکرات خواهد بود. همه باید به رأی مجمع 
تمکین کنیم و تحمل و سعه صدرمان را بالا ببریم. 
هرچه خواست خدا باشد، پیش می آید و قطعا این 
بهترین راه خواهد بود.« به  هرحال، باید منتظر ماند 
و دید در مجمع فدراسیون چه اتفاقاتی رخ می دهد 
و درنهایت تنها صندلی باقیمانده در هیأت رئیسه به 

کدام فرد می رسد.

آن سوی مرز

ماجرای کوبیدن توپ به صورت 
جهانبخش

 PEC آلکمار مقابل AZ در بازی هفته گذشــته
زوله که با تساوی یک بر یک خاتمه یافت و علیرضا 
جهانبخش موفق شد گل تساوی تیمش را به ثمر 
 AZ برساند، اتفاقی خاص برای مهاجم ایرانی تیم
رخ داد. یکی از هواداران تیم میزبان که کنار زمین و 
در جایگاه ویژه نشسته بود، هنگامی که اوت به سود 
AZ اعلام شد، توپ را در اختیار داشت و جهانبخش 
به دنبال آن بود که اوت را پرتاب کند. با این حال، این 
هوادار زوله توپ را نگه داشت و زمانی که جهانبخش 
چندبار درخواست توپ کرد، در آخر به عمد توپ 
را به صورت مهاجم ایرانــی AZ کوبید و در ادامه با 
دوستان خود شروع به خندیدن کرد. همین موضوع 
موجب انتقاد گزارشگر بازی شد. او گفت: » یک نفر 
توپ را به صورت جهانبخش زد. این حرکت واقعا 

مسخره است، اما شاید اتفاقی بوده.«

پائوک، انصاری فرد را می خواهد
باشگاه پائوک تســالونیکی یونان  سال گذشته 
پس از مذاکره با مدیر برنامه های کریم انصاری فرد 
و مهیاشدن برای پرداخت 400 هزار یورو به همتایان 
خود در پانیونیوس قصد جذب این مهاجم ایرانی 
را داشــت، اما انصاری فرد تصمیم گرفت تا راهی 
تیم المپیاکوس آتن شــود. یک سال پس از آن نیز 
همچنان تیم پائوک به دنبال تقویت خط حمله خود 
و جذب کریم انصاری فرد اســت. در سایت ورزش 
یونان آمده است: »سرمربی رومانیایی تیم پائوک 

به دنبال مهاجمی با فرم کریم انصاری فرد است.«
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عکس نوشت

اشک های رامین بعد از اشتباه مرگبار
بعد از شکست تلخ خانگی یک بر صفر برابر موسکرون که با اشتباه مرگبار رامین رضاییان مدافع ملی پوش 
ایرانی اوستنده رقم خورد، رسانه های این کشور در بازتاب این اتفاق تصاویر اشک ریختن این بازیکن بعد 
از تعویض و نشستن روی نیمکت را منتشــر کردند. رضاییان در این بازی قصد داشت پاس رو به عقب به 

دروازه بان بدهد که توپ را تقدیم مهاجم حریف کرد و او نیز دروازه را گشود.

نوستالژی

جوانان »گارد«، خونه تازه برای فوتبال
»گارد مي بازد اما در ورزش بدعتي زیبا مي گذارد«؛ این تیتر و عکس روي جلد کیهان ورزشي پس از بازي 
گارد مقابل تاج به تاریخ 10 خرداد 50 است. پیش از شرح دیدار آخرین توصیه هاي مرحوم پرویز دهداري 
خطاب به بازیکنان در صفحه اول مجله خودنمایي مي کند: »بازیکنان مقابل شــما ملي پوش هستند، 
شرافتمندانه بازي کنید اما مواظب ساق پایشان باشید.«. آن مسابقه را گارد با بازیکنان جوان خود پیروز شد.

شهروند| دختر 24ســاله ایرانی روز گذشته در 
سئول کره جنوبی مشــعل المپیک زمستانی را به 
مســافت 200متر حمل کرد تا به نوعی در جنبش 
المپیک حضور داشته باشــد. این ملی پوش اسکی 
آلپاین که هنوز حضــور در المپیک 2018 قطعی 
نشده، معتقد اســت با حمل این مشعل می تواند با 

انگیزه بیشتری به کارش ادامه دهد.
عباسی، نخستین مشعل دار ایرانی 

فروغ عباسی، به عنوان نخستین مشعل دار ایرانی 
المپیک پیونگ چانگ 2018 صبح دیروز مسیر حمل 
مشعل را در کره جنوبی و در شهر سئول با موفقیت 
طی کرد. این مسافت که حدود 200متر بود، با شور 
و اشتیاقی که بانوی اسکی باز ایرانی از خود نشان داد، 
لحظات جالبی را خلق کرد. عباسی که سابقه حضور 
در المپیک 2014 ســوچی را در کارنامــه دارد، به 
همراه 9 چهره ورزشی، فرهنگی، علمی و اجتماعی 
توسط شرکت سامسونگ به کره جنوبی اعزام شدند 
تا در حمل مشعل المپیک پیونگ چانگ مشارکت 
داشته باشند. عباسی که هنوز موفق به کسب سهمیه 
المپیک 2018 نشــده، بعد از حمل این مشــعل 
می گوید: »آرزوی من المپیک 2018 زمستانی است. 
من مشــعل المپیک را در شهر سئول حمل کردم و 

از این بابت خیلی خوشــحالم. یک مشعل المپیک 
اختصاصی هم به من داده شده که امیدوارم برایم آمد 
داشته باشــد و بتوانم با زدن رکورد ورودی دوباره به 
کره جنوبی و المپیک برگردم. عمده ترین تفاوت من با 
رقبایم این است که آنها تمام  سال را اسکی می کنند و 

من تنها سه ماه از  سال را تمرین می کنم.«
امروز، نوبت رادان و قیچی ساز

بعد از فروغ عباســی، امروز نوبت بــه چند ایرانی 
دیگر می رسد تا مشعل المپیک زمستانی 2018 را 
حمل کنند. این اتفاق در شهر »آسان« کره جنوبی 
رخ می دهد و نوبت به چند ایرانی نامدار می رســد. 
بهرام رادان، بازیگر ســینما یکی از این نفرات است 
که از مدت ها پیش به عنوان سفیر المپیک زمستانی 
برگزیده شده و حالا به کره جنوبی سفر کرده تا یکی 
از 7500نفری باشد که در حمل مشعل این المپیک 
نقش دارند. همچنین عظیم قیچی ســاز، کوهنورد 
مشــهور ایرانی که به 14قله بالای 8 هزار متر جهان 
صعود کرده، دیگر فردی اســت که مشعل را حمل 

می کند. حسن میرزاحسینی، عضو تیم ملی اسکی 
جانبازان و معلولان هــم در این برنامه به عنوان یک 

ایرانی نقش ایفا خواهد کرد. 
مسیر 2018 کیلومتری تا پیونگ چانگ

المپیک زمســتانی 2018 برای نخستین بار در 
کره جنوبی و برای ســومین بار در قاره آسیا انجام 

می شــود. ایــن رقابت ها 
بــا  بهمن مــاه   20 از 
رسیدن مشعل به محل 
برگــزاری مســابقات، 
افتتــاح می شــود و تا 
6 روز ادامــه خواهــد 
داشت. شــعله المپیک 

در المپیــای یونــان و با 
اشعه خورشید در مراسمی 

سنتی در ویرانه های استادیوم 
المپیک روشــن می شود و سپس 

مشــعل به مدت 101 روز توسط 7500نفر 

حمل می شود تا به محل رقابت ها در پیونگ چانگ 
کره جنوبی برســد. مســیر طوری طراحی شــده 
که از 88 شــهر جهان عبور می کنــد و در مجموع 
2018کیلومتر خواهــد بود. درحال 
حاضر، کاروان ورزشــی ایران در 
اسکی 4 ســهمیه خود را برای 
المپیک پیونگ چانگ قطعی 
کرده است و هنوز افرادی مثل 
فروغ عباسی شانس دارند در 
مدت باقیمانده سهمیه لازم 
را بــرای حضــور در این 

رقابت ها کسب کنند. 

شهروند| شاید جالب باشــد بدانید که یک زن تیم پرحاشیه این 
روزهای فوتبال ایران را مدیریت می کند؛ شــهره موسوی به عنوان 
مدیرعامل باشــگاه بادران خیلی امیدوارانه دربــاره آینده صحبت 
می کند. او ســعی می کند هیجانش را بابت حضور پرتعداد هواداران 
مقابل پرسپولیس کتمان کند و به همین خاطر این موضوع را عادی 
برمی شمرد. گفت وگو با مدیرعامل زن باشگاه بادران تهران را در ادامه 

می خوانید.
حضور حدود 15هزار هوادار بادران مقابل پرسپولیس، خیلی ها را 

شوکه کرده است؛ خودتان چنین تصوری داشتید؟
قطعا ما فکر می کردیم این اتفاق بیفتد. همان طور که در بازی های 
دیگرمان نیز هواداران زیادی به ورزشــگاه می روند و به تشویق تیم 
می پردازند. این مسائل برای تیم ما طبیعی است. من فکر می کنم تیم 
ما به یک خودباوری رسیده که به همین خاطر هواداران زیادی جلب 

کرده است.
اما گفته می شــود شــما از بازاریاب های پرتعداد شرکت  خود 
خواسته اید که به ورزشگاه بروند و حتی شایعه تهدید آنها نیز 

مطرح شده است.
هرگز این طور نیست. همه هوادارانی که روز جمعه برای تشویق تیم 

ما مقابل پرسپولیس به ورزشگاه آزادی رفتند، با قلب و علاقه و میل 
خودشان بود. ما به هیچ کس اصراری نکردیم و همه این هواداران به 
صورت خودجوش به تشویق بادران پرداختند. ضمن اینکه شما نباید 
فراموش کنید که نیمی از هواداران تیم ما خانم هستند که اجازه ورود 

به ورزشگاه را ندارند و نتوانستند حضور پیدا کنند.
از شرایط تیم تان راضی هستید؟

بله، همان طور که گفتم تیم ما به یک خودباوری رسیده و شرایط 
مطلوبی دارد. ما مقابل پرسپولیس هم عملکرد خیلی خوبی داشتیم و 
با تمام توان به میدان رفتیم. متاسفانه داور در صحنه پنالتی پرسپولیس 
اشتباه کرد و اگر آن ناحقی انجام نمی شد ما شانس برد هم داشتیم. با 
این حال باید قبول کنیم که پرسپولیس تیم باتجربه و ریشه داری است 

که شرایط بسیار خوبی دارد.
تیم شما شــانس خوبی برای صعود به لیگ برتر دارد؛ این مهم 

حاصل می شود؟
ما امیدوار به صعود هســتیم و به طور حتم این اتفاق رخ می دهد. 
دوست داریم در لیگ یک به حواشی غلبه کرده و قهرمان شویم تا جواز 
حضور در لیگ برتر را به دســت آوریم. ما بخش خصوصی هستیم و 
برای رسیدن به اهداف خود روی بازوان خود برنامه ریزی کرده و جلو 

می رویم. امیدوارم همه چیز خوب پیش برود.
فکر نمی کنید با توجه به اینکه طرفداران تیم شما اکثرا استقلالی 
یا پرسپولیسی هستند، در صورت صعود بادران به لیگ برتر یک 

تناقض عجیب ایجاد شود؟
اگر این طور شــود هم ایرادی ندارد. هدف ما این است که در آینده 
همه طرفدار بادران شــوند. اگر الان از افراد می پرسند شما طرفدار 
استقلال یا پرسپولیس هستی، چه اشکالی دارد که وقتی به لیگ برتر 
رسیدیم، از افراد بپرسند بادرانی هستی یا خیر؛ به عبارت بهتر جای 
استقلال و پرسپولیس را بگیریم. این هدف گذاری ما بوده و ان شاءالله 

به سرانجام خواهد رسید.
حرف پایانی؟

در بازی با پرســپولیس از ورود پارچه ها و شعارهای ما به ورزشگاه 
جلوگیری شــد اما ایراد نــدارد. ما در جهت محبوبیت بــادران گام 

برمی داریم و ان شاءالله به اهداف بلند مدت مان می رسیم.

شهروند| حضــور تماشــاگران نارنجی پوش در 
ورزشگاه آزادی که تعدادشان از هواداران پرسپولیس 
هم بیشتر بود، اتفاق بی سابقه ای را در فوتبال ایران رقم 
زد. تیم دسته اولی و تازه تأسیس بادران توانست بیش 
از 10 هزار نفر را به اســتادیوم آزادی بکشاند تا از این 
فرصت طلایی استفاده کند و نام خود را بر سر زبان ها 

بیندازد. 
انگیزه بادرانی ها چه بود؟

شــاید برای خیلی از علاقه مندان به فوتبال سوال 
باشد که تیمی که چندی بیشــتر نیست تأسیس 
شــده و در تهران فعالیت می کند، چطور نزدیک به 
15 هزار هوادار را به ورزشــگاه آزادی کشانده است. 
تیم بادران متعلق به یک شرکت بازاریابی است و اکثر 
افرادی که روز جمعه در استادیوم به حمایت از این تیم 
پرداختند،  کارمندان این شرکت هستند. آنها چند روز 

قبل از مسابقه پیام را از سوی شرکت دریافت کردند 
که آنها را به حضور در ورزشگاه آزادی دعوت کرده بود. 
تنها امتیاز ویژه در نظر گرفته برای هواداران بادران، 
حمل ونقــل رایگان برای شهرســتانی ها بود. حتی 
بلیت بازی هم به صورت شخصی از سوی کارمندان 
این شرکت تهیه شد و با اطلاعی که ما کسب کردیم، 
شایعاتی مبنی بر پرداخت پاداش یا جریمه در صورت 
حاضر نشــدن در اســتادیوم برای کارمندان بادران 
واقعی نبود. شاید روش این باشگاه نسبت به تبلیغات 
دیگر باشگاه ها برای دعوت از هوادارانشان پیشرفته تر 

بوده که پاسخ مثبتی در پی داشته است. 
اتفاقات عجیب روی سکوهای نارنجی

حضور پرتعداد تماشاگران نارنجی پوش که برتری 
عددی را روی ســکوها بــه نفع تیم بــادران مقابل 
پرســپولیس رقم زده بود، با اتفاقات عجیبی همراه 

شد. گزارشگر تلویزیونی از روی تعجب بعد از گل دوم 
پرسپولیس گفت که نمی داند چرا سکوهای متعلق 
به بادران شادی می کنند! البته در تصاویری هم که 
از این تماشاگران منتشر شده، نشانه های کُری خوانی 
برای استقلالی ها دیده می شود. حتی خیلی از افرادی 
که برای حمایت از بادران به ورزشــگاه آمده بودند، 
نام بازیکنان این تیم را نمی دانستند و بیشتر دیدن 
بازی بازیکنان پرسپولیس برایشان جذابیت داشت. 
آنها صرفــا به دلیل تعهد خود به شــرکتی که با آن 
همکاری می کنند،  در ورزشگاه حاضر شدند و شاید 
حتی خیلی از آنها برای نخستین بار چنین تجربه ای 

را پشت  سر می گذاشتند.
شیوه جدید هواداری فوتبال

به نظر می رســد تبلیغات صورت گرفته توســط 
شرکت بادران برای حضور بازاریاب هایش در ورزشگاه 

آزادی ثمربخــش بوده و این باشــگاه از رویارویی با 
پرسپولیس با وجود باخت و کنار رفتن از جام حذفی 
به اندازه کافی برای خودش بهره برده اســت. آنها با 
چنین اقدامی شیوه جدیدی از هواداری در فوتبال را 
راه اندازی کردند که هواداران با انگیزه های غیرفوتبالی 
و حتی عدم  شناخت کافی از تیم خود راهی ورزشگاه 
می شوند. در روزهایی که هواداران خیلی رغبتی به 
حضور در ورزشگاه حتی برای تیم صدرنشین و آماده 
پرسپولیس نشان نمی دهند، شاید راهکارهای جدید 
بتواند شیوه جدید هواداری را در فوتبال ایران ایجاد 
کند؛ اگرچه شاید خیلی هم مورد پسند نباشد. این که 
یک تیم تهرانی برابر ســرخابی های پایتخت هوادار 
بیشتری داشته باشد، در تاریخ بی سابقه بود. شاید این 
اتفاق انگیزه ای برای شرکت های خصوصی باشد که 

در فوتبال سرمایه گذاری کنند.

درباره نارنجی پوشانی که با حضور پرتعداد در ورزشگاه آزادی به فوتبال شوک دادند

جذب هوادار بی مشقت!

گفت وگو با مدیرعامل زن تیم بادران تهران

می خواهیم جای استقلال و پرسپولیس را بگیریم! 
 هیچ  بازاریابی را برای حضور در ورزشگاه آزادی تهدید نکردیم

بهرام رادان و عظیم قیچی ساز در مسیر 2018 کیلومتری

عباسی، نخستین مشعل دار ایرانی در سئول


